

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix – Travail – Patrie

MINISTÈRE DE L'ENVIRONNEMENT, DE LA
PROTECTION DE LA NATURE ET DU
DÉVELOPPEMENT DURABLE



REPUBLIC OF CAMEROON

Peace – Work – Fatherland

MINISTRY OF ENVIRONMENT, PROTECTION OF
NATURE AND SUSTAINABLE DEVELOPMENT



00020

AVIS DE CONSULTATION POUR UNE DEMANDE DE COTATION

N° _____ /AC/MINEPDED/CIPM/2024 DU 06 SEPT 2024.

POUR L'ACQUISITION DEUX (02) MOTEURS HORS BORD POUR LA PIROGUE DU PROJET
« PARTICIPATIVE INTEGRATED ECOSYSTEMS SERVICES MANAGEMENT PLANS FOR
BAKASSI POST CONFLICT ECOSYSTEMS » (PINESMAP-BPCE)

FINANCEMENT : GEF/FEM

I. Objet de la consultation

Dans le cadre du projet « Participative Integrated Ecosystems Services Management Plans for Bakassi Post Conflict Ecosystems (PINESMAP-BPCE) », le Ministre de l'Environnement, de la Protection de la Nature et du Développement durable (MINEPDED) lance, un avis de consultation pour l'acquisition de deux (02) moteurs hors-bord.

II. Consistance des prestations

Il s'agira de fournir deux (02) moteurs hors-bord pour la pirogue du projet « Participative Integrated Ecosystems Services Management Plans for Bakassi Post Conflict Ecosystems (PINESMAP-BPCE) », conformément aux spécifications techniques détaillées contenues dans le TITRE II : « Spécifications Techniques (ST) » des « Dispositions Diverses » du dossier de Demande de Cotation.

III. Participation

La participation à la présente consultation est ouverte aux entreprises spécialisées dans le domaine faisant l'objet de la consultation et remplissant les conditions d'accès à la commande publique.

IV. Financement

Les prestations, objets du présent Avis de Consultation pour une Demande de Cotation, sont financées par le Budget du GEF/FEM.

V. Montant prévisionnel

Les coûts prévisionnels de la prestation sont de dix millions (10 000 000) de francs CFA.

VI. Consultation et retrait du Dossier de Demande de Cotation

Le dossier de Demande de Cotation peut être retiré aux heures ouvrables à la Direction des Affaires Générales du Ministère de l'Environnement, de la Protection de la Nature et du Développement Durable, Service des Marchés, sis au 7^{ème} étage de l'immeuble Ministériel n°2, porte 704 ou 708, contre présentation d'une quittance de versement au Trésor Public de la somme non remboursable de vingt mille (20 000) francs CFA.

XI. Attribution

Sur proposition de la Commission Interne de Passation des Marchés, le marché sera attribué à l'entreprise qui remplira les conditions mentionnées au point X du présent avis et dont la proposition financière aura été évaluée la moins disante.

XII. Délai d'exécution

Le délai d'exécution des prestations objet de la présente demande de cotation est de quarante-cinq (45) jours dès notification de l'ordre de service de commencer l'exécution des travaux.

XIII. Renseignements complémentaires

Les renseignements complémentaires peuvent être obtenus aux heures ouvrables au Ministère de l'Environnement, de la Protection de la Nature et du Développement durable sis à l'immeuble ministériel n°2, 7^{ème} étage, portes 704 ou 708.

LE MINISTRE DE L'ENVIRONNEMENT, DE LA PROTECTION DE LA
NATURE ET DU DEVELOPPEMENT DURABLE
(AUTORITE CONTRACTANTE)



HELE Pierre

AMPLIATIONS :

- MINIMAP (Pour information) ;
- ARMP (Pour publication et archivage) ;
- SOPECAM (pour publication) ;
- Président CIPIA (Pour information) ;
- Service des Marchés (Pour archivage).

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix – Travail – Patrie

MINISTRE DE L'ENVIRONNEMENT, DE LA
PROTECTION DE LA NATURE ET DU
DEVELOPPEMENT DURABLE



REPUBLIC OF CAMEROON

Peace – Work – Fatherland

MINISTRY OF ENVIRONMENT, PROTECTION OF
NATURE AND SUSTAINABLE DEVELOPMENT

000020

NOTICE OF CONSULTATION FOR A QUOTATION REQUEST

No. /AC/MINEPDED/CIPM/2024 OF **06 SEPT 2024**

**FOR THE PURCHASE OF TWO (2) OUTBOARD ENGINES FOR THE CANOE OF THE
PROJECT "PARTICIPATIVE INTEGRATED ECOSYSTEMS SERVICES MANAGEMENT PLANS
FOR BAKASSI POST CONFLICT ECOSYSTEMS" (PINESMAP-BPCE)**

FUNDING: GEF/FEM

I. Subject of the request for quotation

As part of the 'Participative Integrated Ecosystems Services Management Plans for Bakassi Post Conflict Ecosystems (PINESMAP-BPCE)' project, the Minister of Environment, Protection of Nature and Sustainable Development (MINEPDED) is calling for tenders for the purchase of two (2) outboard engines.

II. Nature of services

The services include the supply of two (2) outboard engines for the canoe of the project 'Participative Integrated Ecosystems Services Management Plans for Bakassi Post Conflict Ecosystems (PINESMAP-BPCE)', in accordance with the detailed technical specifications contained in TITLE II: 'Technical Specifications (ST)' of the 'Miscellaneous Provisions' of the Request for Quotation file.

III. Participation

Participation in this consultation is open to companies specialized in the field covered by the request for quotation and meeting the conditions for access to public procurement.

IV. Funding

The services covered by this Notice of Consultation for a Request for Quotation are funded by the GEF/FEM budget.

V. Estimated cost

The estimated cost of the service shall be ten million (10,000,000) CFA francs.

VI. Consultation and collection of the request for quotation file

The request for quotation file can be collected during working hours at the Department of General Affairs of the Ministry of Environment, Protection of Nature and Sustainable Development, Contract Service, located at the Ministerial Building No.2, 7th Floor, Room 704 or 708, upon presentation of payment of a non-refundable sum of twenty thousand (20,000) CFA francs.

XI. Contract award

On the proposal of the Internal Tenders' Board, the contract shall be awarded to the company which meets the conditions mentioned in article 10 of this notice and whose financial proposal has been evaluated as the lowest.

XII. Duration

The time limit for the execution of the services covered by this request for quotation shall be forty-five (45) days upon notification of the service order to begin the execution of the work.

XIII. Complementary information

Complementary information is available, during working hours, at the Ministry of Environment, Protection of Nature and Sustainable Development, located at the Ministerial Building No.2, 7th Floor, Room 704 or 708.

MINISTERE DE L'ENVIRONNEMENT, PROTECTION DE LA NATURE ET
DU DEVELOPPEMENT DURABLE
(CONTRACTING AUTHORITY)



HELE Pierre

COPIES TO:

- MINIMAP (for information);
- ARIMP (for publication and archiving);
- SOPECAIM (for publication);
- Special Tenders' Board Chairperson (for information);
- Public Contract Service (for archiving).